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23 ledna, 2024

Američané vyhlašují další velký bojkot „woke“
společnosti, tentokrát jde o aerolinky

necenzurovanapravda.cz/2024/01/americane-vyhlasuji-dalsi-velky-bojkot-woke-spolecnosti-tentokrat-jde-o-aerolinky

Možná si ještě pamatujete, jak vyhlášený bojkot „woke“ pivní značky
přispěl k jejímu rekordnímu propadu v prodeji. Pivo Bud Light bylo
hromadně bojkotováno poté, co zveřejnilo reklamu s transkou.

Šlo o největší bojkot v dějinách USA, ale možná i v celosvětovém
měřítku. Tento loňský bojkot piva následovaly i některé další bojkoty
„woke“ výrobků, kde již nebyl zaznamenán tak razantní propad, ale do
jistých problémů to „woke“ firmy dovedlo.

Nyní byl vyhlášen bojkot „woke“ aerolinkám, které upřednostňují
„rozmanitost“ před bezpečností. O těchto aerolinkách, které přednostně
nabírají LGBTQ, barevné a postižené, zatímco odmítají přijímat bílé
muže, jste si zde mohli přečíst poměrně nedávno.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/01/americane-vyhlasuji-dalsi-velky-bojkot-woke-spolecnosti-tentokrat-jde-o-aerolinky/
https://necenzurovanapravda.cz/2024/01/usa-aerolinky-se-zavazuji-ze-v-ramci-woke-kvot-budou-nabirat-i-lidi-s-paralyzou-ci-tezkym-mentalnim-postizenim/
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Odpor proti „woke“ aerolinkám navíc stoupl poté, co nedávno vypadly
jednomu z těchto „woke“ letadel za letu dveře. Upřednostnění tzv.
„politiky DEI“ (diverzita, rovnost, inkluze) před bezpečím pasažérů bude
jistě ještě silnějším popudem pro bojkot než reklama s transkou.

Na druhou stranu v případě aerolinek není na některých trasách
přílišná konkurence, což bojkot poněkud znesnadňuje.

Generální ředitel United Scott Kirby se převléká za  Drag Queen, což
jen podporuje jeho až fanatické zanícení pro najímání LGBTQ. Na
jedno z jeho vystoupení se můžete podívat ve videu (je i na titulním
obrázku s růžovými vlasy):

This is Scott Kirby, the CEO of @united. He’s a drag queen and has been
incorporating drag into @united.

This video should tell you everything you need to know. pic.twitter.com/RR5nWwC5OR

— Libs of TikTok (@libsoftiktok) January 18, 2024

Jedním z lidí, kteří nečekají na odpovědi od letecké společnosti, je
herec a (bývalý) pravidelný cestující United 1K Rob Schneider, který
minulý týden poslal Kirbymu zprávu, že už nebude létat s United.

„Vážený Scotte Kirby, generální řediteli @UnitedAirlines a Drag Queen,
s lítostí vám musím oznámit, že již nedovolím své rodině létat s vaší
leteckou společností, protože jste jasně postavili ‚rozmanitost‘ najímání
pilotů nad bezpečnost cestujících a posádky,“ napsal Schneider.

Pokračoval: „Jak dokládá situace, kdy téměř došlo k letecké
katastrofě letu UA Boeing 777 1722 z Maui do San Francisca 18.
prosince 2023, když vaše různorodá, ale nekompetentní letová
posádka nevěděla, které klapky způsobují situaci, která téměř
vedla ke katastrofě, když se přiblížila na 750 stop k zabití všech na
palubě vaší United Airlines.“

https://www.zerohedge.com/markets/diverse-incompetent-comedian-rob-schneider-pens-open-letter-calling-out-drag-queen-ceo
https://twitter.com/united?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/united?ref_src=twsrc%5Etfw
https://t.co/RR5nWwC5OR
https://twitter.com/libsoftiktok/status/1747953008225521757?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/RobSchneider/status/1749240239753970041?ref_src=twsrc%5Etfw
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Schneider také tvrdil, že mnoho zaměstnanců United jeho kritiku
podpořilo:

„Nedokážu vám říct, kolik @UnitedAirlines zaměstnanců mi osobně
poděkovalo za mou oprávněnou kritiku vašeho nedbalého a život
ohrožujícího vedení. Těším se na vaše rychlé odvolání
představenstvem UA dříve, než vaše hloupé činy způsobí smrt stovek
mužů, žen a dětí. Po nevyhnutelném vyhazovu se můžete vrátit ke své
skutečné vášni, k vystoupením Drag Queen.“

Na X pak v diskuzi mnoho lidí herce podpořilo a vyhlašovalo bojkot
těmto „woke“ aerolinkám.

Letecký expert a bývalý zástupce bezpečnostního týmu Federálního
úřadu pro letectví Kyle Bailey tento týden řekl televizi Fox News:
„Rozmanitost opravdu nemá nic společného s bezpečným
cestováním.“

Mezitím vlastní náborový plán FAA DEI uvádí: „Rozmanitost je
nedílnou součástí dosažení poslání FAA zajistit bezpečné a efektivní
cestování po celé naší zemi i mimo ni.“

Ministerstvo dopravy odpovědělo:

„Bezpečnost je nejvyšší prioritou FAA a řídí všechna rozhodnutí. Jazyk
diverzity a inkluze, který je zde citován, je dnes přesně stejný, jako byl
za Trumpovy administrativy a předchozích administrativ před ní.“

„Stejně jako mnoho velkých zaměstnavatelů agentura proaktivně
vyhledává kvalifikované kandidáty z co největšího počtu zdrojů, z nichž
všichni musí splňovat přísnou kvalifikaci, která se samozřejmě bude
lišit podle pozice. FAA zaměstnává desítky tisíc lidí na široké škále
pozic, od administrativních rolí až po dohled a výkon kritických
bezpečnostních funkcí.“

Ohodnoťte tento příspěvek!

https://twitter.com/RobSchneider/status/1749240239753970041?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.foxbusiness.com/media/pilots-hired-based-merit-not-diversity-safety-top-priority-aviation-expert-says
https://www.foxbusiness.com/media/pilots-hired-based-merit-not-diversity-safety-top-priority-aviation-expert-says
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